
Till Kultur & Fritidsnämnden Lomma Kommun Bjärred 2020-05-06 

Vi reserverar oss mot beslutet i ärende fyra, att översända beställningar för diverse nya byggnader till 
tekniska nämnden. Vi yrkar på återremittering med mer fakta och beräkningar. 

Anledning till detta är att förstudieofferterna innehåller så lite information att det inte går att ta 
ställning till rimligheten i beloppen. Vi efterlyser hur man räknat för att kunna fatta beslut 
uppbackade av tydligare information.  

Dessutom vill vi gärna se de beräkningar man gjort då man anser att lilla Bjärrehovshallen skall rivas. 

Det är möjligt att både den tekniska och den ekonomiska livslängden på byggnaden är slut. Om så är 
fallet är kanske rivning det rätta alternativet. Vi utesluter inte detta men vill se hur man kommit fram 
till detta förslag. Först då anser vi man kan ta ställning till ett sådant viktigt beslut.  

Det är ytterst anmärkningsvärt att kommunen låtit en byggnad förfalla så pass att rivning är enda 
utvägen och vi understryker vikten av långsiktiga underhållsplaner och tydligt ansvarstagande för 
underhåll av kommunens fastigheter.  

Argument som att den är gammal och byggd på 70-talet är inte tillräckliga skäl nog för att rivas. 
Skulle man resonera så skulle det inte finnas byggnader i vår kommun som är byggda före 1970. 
Vi efterlyser en större transparens och ett mer omfattande underlag att fatta beslut på.  

Vi vill även förtydliga att vi är positiva till att en ny hall skall byggas i Bjärrehovsområdet. Frågan är 
om det måste göras på bekostnad av att den gamla rivs. Då det råder stor efterfrågan på halltider 
från föreningar hade kanske ett bättre alternativ varit att hallen står kvar och renoveras och att 
området även förses med en ny hall.  
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